
Kunstis 2024-2025. Kriterier fordeling av rammetid ishall 
Tid: 6. juni kl 21.00 – 22.20 
Sted: Teams 

Deltok:  

Skøytekrets: Maren Sutton og Manghild Ekren 

Ishockey: Line Kuvås   

Bandy: Laura Follesø 

IRT: Anne-Lise Bratsberg og Bjørn Kilskar 

Bakgrunn 

IRT hadde innkalt til møte for å beslutte kriterier fordeling av rammetid i ishaller 2024-2025. 

Det var kommet inn innspill fra Skøytekretsen MidtNorge til endret grunnlag for beregning 

av rammetid. Se vedlegg. 

Konklusjon: 

1. Kriterier for beregning av rammetid 2024-2025 videreføres uendret fra forrige sesong. Se 

vedlegg.  

IRT mener det skal skjønnsmessig vurderes om bandy bør få styrket sin rammmetid i ishall 

siden det ikke vil bli kunstis på Leangen – indre bane kommende sesong. 

IRT beregner og sender ut rammetildeling innen 9. juni. 

2. IRT legger fram sak på isfordelingsmøtet 17. juni med forslag om å iverksette utredning av 

endrede kriterier for beregning av rammetid. Målet med ny modell for beregning er å bedre 

ivareta en mest mulig riktig fordeling av den totale rammen basert på registrert aktivitet og i 

tillegg den enkelte idretts særegenhet/idrettsspesifikke krav.  

3. Dersom det besluttes å utarbeide ny modell for beregning av rammetid, kan denne først 

tas i bruk når ny ishall på Klett står klar. 

Annet som ble tatt opp i møtet: 

- Bør bandy få kompensasjon fra kommunen for økte reiseutgifter da de må til Oslo for å spill 

hjemmekamper kommende sesong? 

- Islegging av naturis på Dalgård KG må prioriteres høyt fra kommunen for å tilby bandy best 

mulig is – lengst mulig. 

- Kortbane mistet sist sesong 30 min av sin istid pr økt på grunn av nye sikkerhetsregler som 

om at puter i Ungdomshallen ikke lenger kan rigges parallelt med preparering. Er det behov 

for disse sikringstiltakene? Risikovurdering? 

Konklusjon: 

Disse momentene bringes inn og tas opp til diskusjon med kommunen på isfordelingsmøtet 

17. juni. 

Bjørn Kilskar 

Referent  

 


